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Hoi allen,

lk heb je suggesties verwerkt en naar[ 5120 [ROWE vanwege de deadline voor dossier aanvulling, hopelijk is dat geen

probleem.

Het zijn hele valide punten dieje maakt.

Wat betreft het eerste punt: Ik zou ver weg blijven van alles wat de richting op zou kunnen gaan van “een bepaald aantal opnamen

is acceptabel”, gezien de gevoeligheden die er bestaan rondom kwetsbaren die zich totaal niet gezien/gehoord voelen in deze

situatie. Als we daar niets over hoeven zeggen, zou ik dat dan ook niet doen.

Over het noodscenario: opnamen is inderdaad de belangrijkste indicator daarover. We hebben geen contact gehad met PDzorg

over een noodscenario (voor zover ik weet) , buiten het feit om dat de druk op de zorg momenteel hoog is en zelfs een kleine

covidgolf de zorg al in de problemen kan brengen. Daarom is ziekenhuis/ic opnamen een belangrijke indicator hiervoor, maar waar

daadwerkelijke het kritieke punt ligt... Er waren wel signaalwaardes bij de vorige golf natuurlijk, maar dat zou inmiddels

achterhaalde informatie kunnen zijn. RIVM wil zich niet voor niets niet meer met waakzaam/zorgelijk/ernstig werken, omdat het

niet zo simpel te duiden is.

Groeten,

ver:INCE) SESE irs.

Verzonden: donderdag 16 juni 2022 10:35
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Onderwerp: RE: Q&A's zicht op het virus

-» IEEE
Paar toevoegingen in lijn over signaalwaarden, toegevoegd in versie met opr [ERE SKE ff in cc gezet.
Zit met volgende: hanteren van een systematiek hangt sterk samen met doel icm kenmerken variant. Als die is openhouden van

de samenleving (wat huidige uitgangspunt is), dan is er iets voor te zeggen om bepaald niveau van besmettingen te accepteren
als dit niet leidt tot veel opnamen. Dus: dat is dan bij variant met hoge besmettingsgraad, maar niet heel ziekmakend.

Moeten/kunnen we daar iets over zeggen?

En dan, als er op wordt doorgevraagd, moeten we dan niet iets kunnen zeggen over wanneer noodscenario aanbreekt? Is hier

contact over met PDZorg? Ik kan geen andere indicator dan opnamen (toegang zorg) bedenken. Zie tracks.

Libook in alg. lijn, incl herhaalde oproep van tot adviezen die nu gelden. Is obv tekst RIVM. Leo JEREN
nu laatste

and aan.
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Onderwerp: RE: Q&A's zicht op het virus

[EE

Bedankt! Zie in de bijlage mijn suggesties.

re

dit voor de Kamer wel onbevredigend is.

Want bijv. hoe weten sectoren dan wanneer ze de volgende stap in hun sectorplannen moeten gaan toepassen. lk heb een tekstje

toegevoegd om hier wel nog een keer naar te kijken, waarmee we ook wat tijd kunnen kopen. Voor betere voorstellen houd ik me

aanbevolen © En wil je dit antwoord ook nog even afstemmen met team maatregelen? 0.2 [EEE goed in de discussie over de

sectorplannen.

Nog een punt mbt de signaalwaarden: bij de voorbespreking met de minister

benoer
dc

JERE
=Groenlinks

mogelijk gaat verwijzen naar Nordrhein-Westfalen waar vooraf vastgesteld zou zijn dat bij een bepaalde hoeveelheid

ziekenhuisopnames de horeca dicht gaat. Grote kans dus dat de minister hierop bevraagd gaat worden. Zou goed zijn als we

kunnen uitzoeken hoe dit zit.

Er gaat morgenochtend nog een dossieraanvulling naar de minister, zou mooi zijn als dit daarin mee kan. Ik weet niet precies hoe

laat, maar daarvoor kan je bi [ERE terecht.

=e
Van minvws.nl>

Verzonden: woensdag 15 juni 2022 22:45

minvws.nl>

@ minvws.nl>

Op het virus

Bijgaand enkele Q&A's.

EEover het R-getal en de opkomst varianten omikron hebje al gezien. Die andere heb ik net gemaakt.

Graag hoor ik van jullie of dit iets is wat de minister morgen nog voor het debat moet lezen of dat het voldoende is dat RE en ik

deze antwoorden gewoon achter de hand houden om te gebruiken bij de beantwoording van eventuele vragen morgen tijdens het

debat. We zullen sowieso zorgen dat ze meegaan in aankomende debatdossiers, indien nog relevant.

Groet,

5.1.2e


